

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 03-12-2024 09:05:31 AM Subject: Decreasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: AM 09:05:31 2024-12-03 الموضوع: تخفيض رأس المال</p>
<p>OFFTECHOLDING GROUP PLC announces that its Board of Directors approved on 02-12-2024 the decrease of the company's capital from 31239728 to 12612543 through:</p>	<p>تعلن شركة مجموعة أوفتك القابضة عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 02-12-2024 بالموافقة على تخفيض رأس مال الشركة من 31239728 سهم/دينار إلى 12612543 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p>The Capital Decrease Method</p>	<p>طريقة تخفيض رأس المال</p>
<p>Other The board of directors have decided to entrust the chairman and vice chairman in inviting the general assembly for an extraordinary general assembly meeting the soonest in order to decrease the company's paid in capital against the reverse acquisition reserve of a total (18,627,185) Jordanian dinars</p>	<p>أخرى قرر مجلس الإدارة تفويض رئيس مجلس الإدارة ونائب رئيس مجلس الإدارة لعقد اجتماع هيئة عامة غير عادي لتخفيض رأسمال الشركة لغايات اطفاء احتياطي الاستحواذ العكسي وبقيمة (18,627,185) ثمانية عشر مليوناً وستمائة وسبع وعشرون ألفاً ومائة وخمس وثمانون ديناراً أردنياً وذلك في أقرب وقت ممكن.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fares Hakim</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fares Hakim</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>